



Important Notice 重要事項:

- Students of aged 10-18 by the time of admission in Feb 2019 are eligible for applying for the HKAGE Online Learning Programmes for Screening (the Online Screening Programme).
於 2019 年 2 月獲取錄時，年齡介乎 10 至 18 歲的適齡學生可報讀香港資優教育學苑網上甄選學習課程（下稱網上甄選課程）。
- Students who are under the age of 10 in Feb 2019 may also apply for the Online Screening Programmes. However, these under aged students who have passed the Online Screening Programme and nomination screening will receive tentative offers. Their HKAGE membership will only be activated in the following month after they have reached the age of 10.
於 2019 年 2 月，年齡在 10 歲以下的學生也可報讀網上甄選課程。然而，以合格成績完成課程並通過提名甄選的 10 歲以下學生，只能獲資優學苑「暫取學員資格」。他們的「正式學員資格」只可在年滿 10 歲後的一個月生效。
- Existing HKAGE full or preliminary members shall not apply for the Online Screening Programmes.
已成為資優學苑正式或初步學員的學生，不可報讀網上甄選課程。
- There is no limit on the number of student applicants from each school. However, each student can only apply for the Online Screening Programme once during the primary school study and twice during the secondary school study. For each application, each student can apply for ONE Online Screening Programme only with maximum two attempts on the final programme assessment.
每所學校的學生報名數目並無上限。但每位學生於小學期間只可報讀網上甄選課程一次，而中學期間則可報讀網上甄選課程兩次。於每次報讀時，每名學生只可報讀一個網上甄選課程及參加課末評估最多兩次。
- Students cannot change or withdraw from the Online Screening Programme they have applied after the application deadline.
不可於報名截止日期後更改或退出所報讀的網上甄選課程。
- Students who have applied for the Online Screening Programmes via their schools cannot apply for any Online Screening Programmes via self application. Only the school application will be considered. Please notify your students for this arrangement before submitting an application.
已獲學校報讀網上甄選課程的學生，將不能以自身報名方式報讀任何網上甄選課程。資優學苑只會考慮該學生的學校報名。報名前，請通知學生有關之安排。
- If students apply via self application, their schools will be informed throughout the process including:
如學生透過自身報名，他們的學校將在整個過程獲通知：
 - (1) Application for Online Screening Programme 報讀網上甄選課程；
 - (2) Online Screening Programme results 網上甄選課程結果；
 - (3) Submission of profile for self nomination; and 提交自身提名資料；及
 - (4) Nomination results 提名結果